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Abrahamsson, Lila Ericsson, Lolita Nilsson, Thomas Karlegatt, Eva Koltai Arthursson, Susanne 
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Frånvarande: Mats Nilsson, Annette Holm Persson 
 
Mötesanteckningar 

Beslut 

Inga beslutspunkter 
 

Information 
 
1. Kort, kort  

 
Skolvalsmodulen - Det har blivit en del förseningar gällande digitaliseringen av 
skolvalsmodulen på grund av en bugg i systemet som man arbetar på att lösa. På grund av 
detta har man beslutat att avvakta till efter ordinarie skolval innan den nya modulen 
kommer tas i bruk. 

 
Stödsystem för förskolekön - Det har även uppstått bekymmer med det nya stödsystemet 
för förskoleplaceringar som inte fungerar som det ska nu när man bytt system från 
Procapita. Tills man löst problemet så kommer information skickas ut via Excellfil till 
rektorerna istället. 

 
Applikation för delad faktura – även här är det lite tekniska problem men vi beräknar att 
detta kommer vara i drift snart. 

 
Nytt växelsystem i staden - Det nuvarande avtalet går ut i januari 2023 och kan inte 
förlängas. Inför bytet behöver det med kort varsel göras en inventering av alla 
telefonnummer i staden. Telefonnummer som inte rapporteras in kommer att sägas upp och 
fungerar inte efter växelbytet. Detta kommer innebära ett stor samordningsansvar på alla 
skolor/avdelningar.  Mer info kommer skickas ut så fort vi vet mer och har fått underlag.  
 
Digitaliseringsstrategin – Det finns ett reviderat förslag som arbetsgruppen arbetar med 
och detta kommer presenteras för LG framöver. 
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HR – Arbetar med att se över delar gällande lösningar för kortidsbemanningen och i 
december planeras de första delarna att kunna gå till beslut. 

 
KoM - Skolvalskampanjerna är igång, det är dock svårt med kontakt på skolorna. Ett omtag 
kring vad skolvalskampanjerna innebär kommer behöva göras. 
 

 
2. Information om Kvalitetsrapport grundskola (KR) 

Föredragande: Peter Abrahamson och Lolitha Nilsson 
 
Lolitha och Peter gav en uppdatering om KR för grundskolan utifrån den presentation som 
ska upp till nämnden den 17 nov 
 
Syfte med KR är att få ett samlat underlag kring styrning utifrån huvudmannaperspektivet. 
Innehållet i VP HSS anger riktning, VP -uppdragen konkretiserar vilket ska leda till ökad 
samsyn och är en etablerad del av styrningen. 
 

 
3. Vp-uppdrag (Språkutvecklande undervisning) 

Föredragande: Lolitha Nilsson och Agneta Gullstrand 
 

Lolitha och Agneta gav en uppdatering om VP uppdraget språkutvecklande arbetssätt som 
ska upp till nämnden den 17 nov. 
 
Nuläge för kompetensutveckling gällande språkutvecklande undervisning på utvalda skolor 
 steg 1 Ättekulla (dragit nerpå tempot och beräknas vara klara maj 2023) 
 steg 2 Maria Park och Elineberg (klara Vt 22) 
 Steg 3 Wieselgren (klara läsår 22/23) 
 Steg 4 Påarp (klara läsår 23/24) 

 
Genom utbildningsinsatserna så vill man bland annat uppnå högre måluppfyllelse i alla 
ämnen, språkförståelse i alla ämnen, att alla lärare ska blir språklärare i sitt eget ämne, 
kollegialt lärande. 
 
Fortsatta utvecklingsområden har framkommit i samtal med lärare, rektorer och utbildare 
som kommer följas upp. 
 

 
4. Mål och ekonomi - Information om aktuellt förslag till KF  

Föredragande Birgitta Forssman 
 

Birgitta gav en kort lägesrapport kring mål och ekonomi samt samverkanspartiernas förslag 
till KF. 
 
Visionen är den samma. Innovationskraft är dock en ny inriktning som tillkommit. 
 
Grundläggande antagande:  

• Konjunkturavmattning 
• Negativ demografisk förändring - större andel yngre och äldre 
• Skatteintäkter ökar inte i samma omfattning 
• En del tekniska justeringar – ex. ökade pensionskostnader, höjd internränta, ny 

debiteringsmodell för digitaliseringstjänster, ny finansieringsmodell SKL 
• Investeringsgränsen höjs till 100 000kr 
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Vid anteckningarna/Marie krantz 

• Hyreshöjning - Hyrorna går upp med 5 % 
• Möjlighet att nyttja tidigare års överskott (BUN 23mnk) 
• Stadsbidrag - Hittills har vi fått alla statsbidrag som avser oss. Nya statsbidrag 

kommer som vi får söka. Uppskattningsvis kommer ytterligare statsbidrag som 
uppgår till ca 20 mkr. Vi vet dock inte hur riktade dessa kommer att vara.  

• Stor ökning av samverkansklass, särskolan etc. 
 

KFs förslag på tilldelning 
• Uppräkning med 2,2 %, 84,9 mnkr 
• Demografisk anpassning (ökat antal barn och elever) -4,7 mnkr  
• Teknisk justering påslag pensioner 62,5 mnkr 
• Teknisk justering höjd internränta 0,2 mnkr 
• Teknisk justering ny debiteringsmodell för digitaliseringstjänster -2,6 mnkr 
• Teknisk justering ny finansieringsmodell Skånes kommuner -1,0 mnkr 
• Minskat antal nämndsledamöter -0,2 mnkr 
• Generella statsbidrag 7,9 mnkr  

 
 
5. Medarbetarenkäten 

Föredragande: Karin Gerken och Viktoria Svensson 
 
Karin och Victoria sammanfattade kort resultatet för SFF för 2022 i jämförelse med 2021.  
Liknande sammanfattning presenterades kort gällande lednings- och styrgrupp. 
 

• Svarsfrekvensen på 84 %, förra året 85 % 
• HME 84 (samma förra året) stadens ligger på 82 
• Snarlika resultat mot föregående år 
• Vi kommer gå in mer djupgående i ME för LG/SG vid ett senare tillfälle 

 
 


